
23.11.23 toimunud MTB alakomisjoni teemad/otsused:

● Osalesid: Andrus Konga , Rando Marten Evendi , Tarmo Mõttus , Kaido Juurik ,
Mallor Türna Mehis Leigri ja uue liikmena Alari Kannel.
Puudusid: Karmen Reinpõld ja Kalev Nõmm

● Alari Kanneli – tutvustamine

● Mallor Türna teavitas, et oli kutsunud ühe aktiivse lapsevanema koosolekule
pealtvaatajana, kes küll kahjuks ei saanud tulla. Lepiti kokku, et edaspidi kui kellegi
on selline soov, siis sellest teavitatakse komisjoni ette.

● Kokkuvõte 2023 hooajast ja komisjoni tööst (mida korrata, mida teisiti teha):

Käidi Rootsis Põhjamaade meistrivõistlustel ja Husgvarna tuuril, üldiselt võib rahule
jääda, Marta Mõttuse haigestumine ei lubanud küll maksimumi võtta aga pidades
silmas samas kohas toimuvat 2024 aasta Põhjamaade meistrivõistlusi, oli see hea
ettevalmistus. Korraldati ettevalmistav laager Võrus ja selle käigus võisteldi ka Läti
meistrivõistlustel, mida saab pidada väga kordaläinuks. Samuti käidi Noorte Olümpial
Sloveenias ja Noorte Euroopa Meistrivõistlustel Itaalias, kus kõhuviirus tegi suurt
laastamistööd ja tulemused jäid selle tõttu tagasihoidlikumaks kui loodeti.
Komisjoni tööst oli positiivne see, et võistlustel osalemise kriteeriumid öeldi varakult
välja ja kõik said sellega arvestada, samuti kinnitati ka koondised varakult ja
vaadates üldist pilti, mitte arvestades ainult ühte võistlust, mis komisjoni hinnangul
vähendas pingeid noorte seas.
Miinusena toodi välja, et kommunikatsioon jäi ikkagi vaatamata meie püüdlustele
puudulikuks ja lepiti kokku, et edaspidi proovitakse info edastamisel kasutada
korraga rohkem kui ühte suhtluskanalit.

● 2024 hooaja EMV, XCE ja XCC aladel: Mis vanuseklassidele korraldada EMV
võistlusi ja mis vanuseklassidele esindusvõistlusi?
XCE ja XCC aladel korraldada EMV ainult eliit klassis, kus saavad osaleda kõik
alates juunioride vanuseklassist (M/NE). M/N16 ja M/N14 klassis korraldada
esivõistlused, kusjuures püüda need stardid teha eraldi klasside kaupa aga kui
võistlejaid ei tule piisavalt siis liita 14 ja 16 klass kokku.

● Võistlusreglemendi muudatused, teie poolsed ettepanekud ja ettepanekud klubidest
Ettepanekuid on välja toodud järgmise punkti all

● Teatekross viia läbi CX ratastel (hooaeg 2025)
Komisjon toetas ettepanekut viia 2025 meeskondlik teatevõistlus läbi CX ratastel ja
üks päev varem kui CX EMV.
Samas muuta juba alates 2024 võistlushooajast M/N14 klassis CX ratas
kohustuslikuks, ehk kaotada ära võimalus sõita maastikurattaga kasutades kitsamaid
rehve. Samuti kaotada cx ratastel ära jooksude piirangud.
2025 hooaja EMV XCE, XCC ja XCO korraldada ühel nädalavahetusel.



● XCO Eesti-Läti ühisliiga, mis on saanud.
Hetkel ei ole mingeid kokkuleppeid sõlmitud, 2024 hooajal ühisliigat ei toimu aga
2025 hooaja osas Mehis Leigri alustab läbirääkimisi.

● 2024 EM Rootsis 6-10 august , kes korraldavad :
Korraldajateks määrati praeguse seisuga Tarmo Mõttus ja Rando Marten Evendi.

● 2024 hooaja parimate määramise juhendi muutmise ettepanekud (treenerite nõukogu
ettepanekud)

MTB alakomisjoni soovituslikud otsused oli järgnevad:

Parimale tippspordiklubile ei anta välja tiitlit, kuna selliseid klubisid Eestis ei ole;
Ülejäänud, treenerite nõukogu poolt väljatoodud muudatusi, komisjon ei pooldanud.

● EMV tagasitoomine vanuseklassidele M/N14

Komisjoni hääled jagunesid järgmiselt:

Poolt: Vastu: Neutraalsed:

Kaido Juurik Rando Marten Evendi Mehis Leiger

Mallor Türna Urmas Karlson Andrus Konga

Tarmo Mõttus Alari Kannel

https://docs.google.com/document/d/1a6vdb8uQ65vp-6veP8fn6Hz_v6bsryIm/edit?usp=sharing&ouid=114523317608775988628&rtpof=true&sd=true
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